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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:637 Fortsatt utredning av en ny jakt- och viltmyndighet

Jag ställde en skriftlig fråga (2016/17:564) till statsrådet Sven-Erik Bucht om 
när han avser att inrätta den nya myndighet med ansvar för jakt och viltvård 
som riksdagen har tillkännagett regeringen under riksmötet 2014/15. 

Statsrådet svarade (Dnr N2016/08037/FJR) att vissa frågor från 
Jaktlagsutredningens delbetänkande Viltmyndighet – jakt och viltförvaltning i 
en ny tid (SOU 2013:71) kräver vidare utredning.

Regeringen har i mer än två år sagt att den ska göra något för jakten, men 
åtgärderna lyser med sin frånvaro. Det framstår som att regeringen hyser en 
ovilja mot att göra vad riksdagen har tillkännagivit och hellre begraver denna 
för jakten och viltvården viktiga fråga genom att hänvisa till behov av långa 
utredningstider på Regeringskansliet.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Hur avser statsrådet att utreda de utestående frågorna ur Jaktlagsutredningens 
delbetänkande om en jakt- och viltmyndighet, och när förväntas arbetet vara 
klart?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-13
Besvaras senast
2017-01-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


